
Hrušovljani nočejo elektrofiltrskega pepela
Krajani HriiSevega pri Dobrovi so imeli vse do nedav-

na svojo vasico za svojevrstni urbani in naravni dragulj,
saj nimajo blizu nobene nadležne industrije, do ljubljan-
skega mestnega vrveža in slabega zraka pa je tudi tako
daleč. da nima nanje nobenega vpliva.

Prav zato je med krajani toliko bolj zavrelo, ko se je
v dolinici pri prvih hišah, le streljaj od Gradaščice, začel
pojavljati strupen elektrofiltrski pepel, ki ga iz Ijubljan-
ske Toplarne tjakaj dovaža eden od domačinov. Z njim
naj bi namreč zasul zemljišče in ga splaniral.

»Očitno se človek ne zaveda odgovornosti svojega
početja in škodljivosti materiala, ki ga dovaža semkaj,«
se jezijo krajani Hruševega, ki so sestavili že cel seznam
posledic, ki jih utegne imeti pepel na ljudi in okolje. Jezni
Hrušovljani so poklicali inšpekcijo Ijubljanske MUIS in
opozorili občino ter zelene, toda do zdaj, kot pravijo, ni
kaj prida zaleglo. Dosegli so le to, da je krajan po nalogu

inšpekcije ustavil dovoz strupenega materiala.
»Deponijo bi bilo treba prekriti vsaj s po! metra debelo

plastjo zemlje. Bojimo se, da bo strupeni pepel prišel
v podtalnico, saj se, kot je znano, izpiravglobino. Lasnik
bi moral dovažati izključno moker material, kajti suh je
še najbolj radioaktiven,« nam je povedal eden od priza-
detih krajanov.

Na deponiji so bile opravljene meritve, toda za kakšne
radioaktivne elemente gre in kaj utegnejo vse povzročiti,
tega Hmšovljanom ni povedal nihče. Lahko le sklepajo iz
poročil o drugih podobnih deponijah. Po trditvah nekate-
rih strokovnjakov, radioaktivnost elektrofiltrskega pe-
pela ni zaskrbljujoča, ni pa ie pojasnjeno, od kot rakasta
obolenja in celo smrti delavcev, ki so imeli opravka s tem
materialom. Bo moralo tudi na Hruševju vsaj nekaj ljudi
zboleti za rakom ali pa celo umreti, da se bo kdo zganil?
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